
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 16. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 105
Hvorfor mener ministeren, at det er gavnligt at færre får en lang videregående
uddannelse ved at muliggøre faste karakterkrav i kvote 1 ved optagelse til uni-
versitetsuddannelser?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Eva Flyvholm (EL) og Jacob Mark (SF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 14. marts 2016.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Eva.Flyvholm@ft.dk, Ja-
cob.Mark@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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